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Репетитор английского. Очень быстро улучшу уровень вашего

английского.

Ташкент, Узбекистан

Работал учителем 3 года. Выучил язык сам и получил 7 по IELTS. Сейчас учусь на втором курсе в Becтминстере. Помогу быстро

улучшить уровень английского. Научу говорить свободно и без грамматических ошибок. Помогу улучшить словарный запас

очень быстро. Вы также будете писать эссеи и читать на английском без проблем. А еще вы будете свободно смотреть

английские фильмы, мультики и YouTube каналы.

Уроки проводятся по вашему усмотрению и на этой основе назначается цена. Желательно платить ежемесячно. Можно

платить любым способом: наличными, Click.uz, Payme.uz и т.д.

I worked as a teacher for 3 years. I learned the language myself and got 7 in the IELTS. Currently, I am a second-year student at

Westminster University. I will help you improve your English fast. I will teach you to speak fluently and without making grammar errors. I

will also teach you how to enlarge your vocabulary very quickly. And you will learn how to write essays and read in English with ease.

Also, you will be able to easily watch English movies, cartoons, and YouTube channels. The number of lessons you have per week

depends on you and the price will be based on that. I'd prefer it if you paid monthly. You can pay in cash, via Click.uz, Payme.uz and etc.

O'qtuvchi bo'lib 3 yil ishlaganman. Ingliz tilini o'zim yodlab IELTSdan 7 oganman. Hozir Westminsterda 2 kursda o'qiyman. Ingliz tilingizni

yahshilashga tezda yordam beraman. Tez va xatosiz gapirishni tezda o'rgataman. So'z boyligingizni tez ko'paytirasiz. Ingliz tilida

insholarni yozishni va kitoblarni o'qishni or'ganasiz. Va siz uchun ingliz tilidagi filmlar, multfilmlar va YouTube kanallarini tomosha qilish

muammo bo'lmaydi. Darslar sizning ixtiyoringiz bilan amalga oshiriladi va shu asosda narx belgilanadi. Oylik to'lash tavsiya etiladi. Siz har

qanday usulda to'lashingiz mumkin: naqd, Click.uz, Payme.uz va hk.

  

 Цена: 400 000 сўм  Тип объявления:

Услуги, предлагаю

 Торг: уместен
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